SMART FUNCTIONAL COATINGS

UN/12

Jeve 094

Functional Paint Systems For Smart Spaces

Ket;

COLORTE

SMARTKOATS[®] FUNCTIONAL PAINTS FOR **SMART SPACES**







TRANSFORM YOUR WALLS INTO DRY ERASE SURFACES

Simple Functionality on Any Color Surface

MARKERBOARD[®]

MarkerBoard[®] is a water-based paint that will transform just about any surface into a dry-erase surface. It is a fantastic alternative to traditional white boards, which can be bulky, and very expensive. With Colortek[®] MarkerBoard[®], you can blend your dry-erase surface in your environment by utilizing it on walls, tables, spaces or large areas.

كولورتك ®MarkerBoard هو طلاء شفاف مائي مكون من مركبين، عندما يتم مزجه وتطبيقه بشكل صحيح على أي جدار أو مسطح سيحوّل هذا الجدار أو المسطح الى مكان يمكن الكتابة عليه ومن ثم محو الكتابة أكثر من مرة. انه بديل رائع للألواح البيضاء التقليدية الكبيرة والمكلفة. من فوائد استخدام هذا الطلاء انه يمكن تطبيقه على حائط المكتب بمساحات كبيرة وبأقل كلفة بعكس الألواح المخصصة للكتابة.

	1
T	1

FINISHING

Transparent formula for wide open color possibilities.



EASY WIPE

Provides a high-performance dry erase surface that wipes easily.

Δ, I	
_f	L L
0	
-	

Application is simply done by brush, roller or spray.



READY IN 3 DAYS

Begin writing on your surface with colored dry erase markers.



FORMULATION MarkerBoard® is a water-based, paint with low VOC





TRANSFORM YOUR WALLS INTO CHALKBOARD SURFACES

Fun Writing on The Wall



CHALKBOARD[®]



كولورتك ®Chalkboard هو طلاء مائي ناشف يستخدم على الحائط و يمكن الكتابة عليه بالطبشور ومن ثم محو الكتابة. هو سهل الإستعمال، يمكن طلائه لخلق مساحة متعددة الاستعمالات. متوفر في لونين أساسين هما الأسود و الأخضر بالإضافة إلى اللون الشفاف «tintable base" التي يمكن تلوينه حسب الطلب.



GREEN

BLACK

TINTABLE BASE FOR UNLIMITED COLORS







TRANSFORM YOUR WALLS INTO MAGNETIC SURFACES

Change The Way You Organize Your Thoughts

MAGNETBOARD®

MagnetBoard® is a high performance, water-based paint that allows you to create a magnetic surface. Combined with our MarkerBoard® or ChalkBoard® paints, this product will enhance the way you plan and organize your meeting rooms or classrooms. With magnetic surfaces, you can easily create and monitor project plans, schedules, as well as highly interactive spaces for brainstorming and teamwork.

كولورتك ®MagnetBoard هو طلاء مائي مغناطيسي عالي الجودة. يمكنك استخدامه كما هو أو مع طلاء ®MagnetBoard أو ®MagnetBoard. هذا المنتج يعزز طريقة تنظيم الإجتماعات والصفوف الدراسية كما يساعد على تطوير طريقة مشاركة خطط المشاريع بأدق التفاصيل وخلق مساحة لتبادل الأفكار.



MAGNETIC SURFACES

Delivers up to two times the magnetic strength of other solutions.



EASY TO APPLY

Application is simply done by brush, roller or spray.



Top coat it with any colored paint or with MarkerBoard® and ChalkBoard[®].



Ī

NON CONDUCTIVE

Will not impact your mobile cell phones reception or wireless connections.

FORMULATION

MagnetBoard[®] is a water-based paint with low VOC.







TRANSFORM YOUR WALLS INTO A GIANT SCREEN

Enjoy a Home Theatre Experience

DIGIBOARD®

DigiBoard[®] is a single-coat, water based, projection screen paint that can be used on any surface to make it ready for projection. Extremely easy-to-use, DigiBoard[®] is suitable for a variety of applications in art galleries, auditoriums, classrooms, meeting room, home theatres and gaming rooms.

كولورتك ®DigiBoard هو طلاء مائي يسمح من خلاله بتحويل أي جدار أو مسطح إلى شاشة عرض عبر استعمال جهاز العرض. سهل الإستخدام، ومناسب للإستخدام في المعارض، القاعات، غرف الإجتماعات، غرف الألعاب والقاعات الدراسية في الجامعات والمدارس.



SUPERIOR CONTRAST

Provides, visual depth and sharpness compared to other material.



HIGH-RESOLUTION

Ultra smooth finish with special additives providing enhanced clarity.



EASY TO MAINTAIN

Lasts a lifetime, and can be painted over again if needed.



FAST DRYING

The screen can be used immediately after application.



FORMULATION DigiBoard[®] is a water-based paint with low VOC.

USE FOR

Domed ceilings Theater rooms Media rooms Children's rooms 3D gaming rooms Art gallery walls Presentation areas







colortek.eu info@colortek.eu



Anno Sizo Anno Sizo Moritorio Ricorio M

5

Si) What we have the second states of the second st

150

1